

Publication of an Ad-Hoc announcement Pelikan Holding AG

(ISIN: CH0006328758 / Valorensymbol: PEL)

Pelikan Holding AG

19 March, 2013

Herlitz PBS AG, a 100% owned subsidiary of Herlitz AG and the wholly owned subsidiaries of Pelikan Holding AG in Germany, the Pelikan Vertriebsgesellschaft mbH & Co. KG as well as the Pelikan PBS-Produktionsgesellschaft mbH & Co. KG, want to work together more closely in the future.

It is planned to merge individual business activities of the companies in the form of joint ventures, especially in sales and administration in Germany in order to reinforce the market penetration and to exploit further synergies.

The economic committees and the works councils of both groups as well the employees will be informed in a first step this week.

Negotiations with the local works councils shall be opened in April.

Pelikan International Corporation Berhad, Malaysia is holding 70.123 % of shares of Herlitz AG, Germany and 96.5 % of shares of Pelikan Holding AG, Switzerland.

Die Herlitz PBS AG, eine 100%ige Tochter der Herlitz AG und die 100%igen Beteiligungen der Pelikan Holding AG in Deutschland, die Pelikan Vertriebsgesellschaft mbH & Co. KG sowie die Pelikan PBS-Produktionsgesellschaft mbH & Co. KG wollen in Zukunft enger zusammenarbeiten.

Es ist geplant, einzelne Geschäftsaktivitäten der Unternehmen – insbesondere in den Bereichen Vertrieb und Administration in Deutschland – in Form von Joint Ventures zusammenzuführen, um einen stärkeren Auftritt am Markt zu haben und weitere Synergien zu nutzen.

Eine erste Information an die Wirtschaftsausschüsse und Betriebsräte beider Unternehmensgruppen sowie der Mitarbeiterschaft werden in dieser Woche erfolgen. Im April sollen die Verhandlungen mit den jeweiligen Betriebsräten aufgenommen werden.

Pelikan International Corporation Berhad, Malaysia hält 70.123 % der Aktien der Herlitz AG, Deutschland, und 96.5 % der Aktien der Pelikan Holding AG, Schweiz.

On behalf of the board of directors:

Frauke Wandrey
Member of the Board of Directors of Pelikan Holding AG
Chaltenbodenstrasse 8
8834 Schindellegi

c/o Pelikan GmbH
Werftstrasse 9
30163 Hannover

Phone: +49 (0) 511 6969 970
Fax: +49 (0) 511 6969 381
e-mail: frauke.wandrey@pelikan.com